
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 569 af 26. september 2018 (alm. del). 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Mikkel Dirks 
  

24. oktober 2018 
J.nr. 2018-6114 
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Spørgsmål 

Ministeren bedes oplyse, hvor stor en del af bevillingen til skatteforvaltningen, der har 

været dedikeret til kontrolindsatsen over for små og mellemstore virksomheder i perioden 

2006-2017. Derudover bedes ministeren oplyse, hvor stor en del af Skattestyrelsens bevil-

ling, der givet de nuværende budgetter er dedikeret til kontrolindsatsen over for små og 

mellemstore virksomheder i årene 2018-2022. 

 

Svar 

Som skatteminister lægger jeg stor vægt på at imødegå alle forespørgsler fra Folketinget.  

 

De efterspurgte oplysninger foreligger ikke i en form, hvor informationer umiddelbart 

kan oversendes. Data vil således skulle tilvejebringes forud for besvarelsen. Da der er tale 

om behandling af en større mængde data, vil det indebære et betydeligt ressourcetræk hos 

Skatteforvaltningen. Det skal bemærkes, at der forventes at være udfordringer med at 

frembringe data på det forespurgte detaljeringsniveau.  

 

Det er derfor desværre ikke muligt at svare inden for fristen. Et endeligt svar forventes 

fremsendt i uge 4 2019. 
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